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Referat fra:   Eiendomsstyremøte 15. oktober 2015 på forbundskontoret 
 

Til stede:   Erik Bodahl-Johansen, Erlend Wegger, Per Espen Larsen  

og Gunnar Stromness-Andresen (ref). 

 

 

Sak 1.  Godkjenning av referat fra siste møte 
 

Vedtak: Referat fra siste møte ble godkjent. 

 

 

Sak 2.  Tredalen  

Petter Nic. har fått tegninger til bruk i reguleringsplanen. En 3D-skisse blir utarbeidet.                   

Erik i møte om løsning adkomstvei. Gunnar ser på rapportering for midler fra 

Sparebankstiftelsen. 

Vedtak: Ingen vedtak. 

 

Sak 3.  Solstølen  

Erlend gjorde rede for status oppgradering. Behov for å ajourføre utleieinfo.                        

Forespørre Skogvokterne om nødvendighet av dugnad Solstølen vs. Tredalen.                                

Sjekke/sørge for at det er nok ved og toalettpapir. 

Vedtak: Ny driftsledelse ble utnevnt i Elisabeth og Svein Otto Aure. 

 

Sak 4.  Salg av Stornes og Renså.  

Erik har nå kontakt med 2+2 meglere, disse ble diskutert og valgt ut. På Stornes har vi en 

utfordring med båt over til øya, Per Espen ser på dette 

Vedtak: Per Espen kontakter DnB-megler for salg av Stornes og ordner om nødvendig med 

båt. Erik og Gunnar forbereder salg av Renså i dialog med lokal krets, basert på eget salg. 

 

Sak 5.  Dronningen  

Eiendomsstyret diskuterte videre fremdrift. Kostnadsoverslag. Utfordringer med sikring av 

bygg, adkomstvei, vann og avløp, elektrisitet, sti og brygge. 

Vedtak: Erik avtaler en forhåndskonferanse med Frogn kommune og har ansvaret for saker 

vedrørende Dronningen inntil videre. 
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Sak 6. Havbraat 

Rapport fra driftsstyret ble gjennomgått og tatt til etterretning. 

Vedtak: Rapport fra driftsstyret tatt til etterretning. 

 

Sak 7.  Økonomi / Utleie 

Økonomien viser et resultat etter budsjett. Det er høye kostnader ved å eie / drifte en båt som 

Havbraat. God bruk av eiendommene i sommer. Høsten har det vært litt mindre aktivitet. 

Vedtak: Tertialrapport om økonomi tatt til etterretning. 

 

Sak 8.  Eventuelt 

Ønske om en tertialrapportering fra eiendomsdriftsstyrene. En felles mal blir utarbeidet, 

Gunnar lager et forslag til neste møte. 

Neste møte: 24. november kl. 17 på Forbundskontoret. 
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